
Margretelunds Båtsällskap

Protokoll från styrelsemöte 7 november 2017

Närvarande: StefanAndersson,RogerBergholm,

Welander

Föregående protoko I

Godkändes.

Nya ordningsreg er

De ordningsregler som sarnmanfal er med UVF verksamhet kån ersättas med hänvisning til UVF's

reg er. F6rs ag tas upp på nästa möte.

Nya stadgar

S€ höstmötesprotokol

Torrsättning.

Torrsättningen av MSB gick smidiSt.

Ekonomi

Ekonomin är god. Budgetförslag och erfoder ig höjning äv rnedlemsavgifterna tas upp på nästa

möte,

N/ed ernmar som ej beta t strykes. Skulder frän 3 medlemmar som dessutom har båtar på land tas t
lll kronofogden (Roger B)

UVF

Tomas S rapporterade.

UVF villfakurera MBS's med emmar dlrekt

Vi önskar ett dokument på stadens åtagånde.

Vi kräver att det finns bygglov innån mark och byggnadsarbeteh upphandlas av llVF.

uvflgt
Försäkring

Det är svårt ätt få fullständlg kontro I över att al a upptagna har gl tig försäkring utan att

upptågningen störs. Beslöts ått behålla nuvarade system, med kontro via bas-K, i avvaktän på en

enhetlig ösing för Stockholms båtk ubbar utärbetas.

Bo Bethge, Tomas Saagpakk, Sten Sjöberg och Bror
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Nästa möte 9 januäri 18:30 värmestuganpå Maggan

Sekreterare
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Bo Bethge


